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Besluitenlijst Commissievergadering 12 oktober 2017 

Aanwezigen 

Voorzitter: J.J.M.M. Wezenbeek 
Secretaris: C. Koop 
Deelnemers: VVD: S. Vermeulen, A. Eijck, G.A.H.M. Boons Roosendaalse Lijst Y.A.J.M. de Beer-

van Kaam, C.J. Gabriëls, E.J.C. de Regt, J.C.J.M. van Dorst CDA: M.A.C.M.J. van 
Ginderen, S. Hamans  VLP: J.F.A. Heeren, W.C.H. Brouwers, O. Mouwen SP: A.W. 
Oudhof, M.A.K. van Heumen D66: H.W. Emmen, W. Reijnders PvdA: P.R. Klaver 
Nieuwe Democraten: P.A.M.P. Beesems, A.J. Schijvenaars GroenLinks: - 

College: J.M.L. Niederer, A.A.B. Theunis 

 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
 

De voorzitter opent de vergadering. 
 

 
2. VASTSTELLEN AGENDA 
 

De agenda is met de volgende wijziging vastgesteld: 
 
De fractie van de VLP heeft de agendering voor agendapunt 5c –Bestemmingsplan Majoppeveld 
ingetrokken.   
 

 
3. BESLUITENLIJST 

De besluitenlijst van de commissievergadering van 5 oktober 2017 is ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
4. A-Categorie 

 
Onderstaande raadsvoorstellen kunnen als A-stukken worden toegevoegd aan de agenda van de 
raadsvergadering. 
 
4a Raadsvoorstel Wijzigingen regelingen Schoolverzuim VSV en OMWB 
4b Raadsvoorstel Bestemmingsplan Kortendijk 
 
 

5. B-Categorie 
 
Onderstaande stukken zijn ter bespreking geagendeerd. 

 
5a Raadsvoorstel 750 jaar Roosendaal 
Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om voor de viering van 750 jaar Roosendaal een extra 
krediet te voteren van € 300.000 bovenop het reeds beschikbaar gestelde budget van € 200.000. 
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 
 
Tijdens de beraadslaging heeft dhr. Verbogt, voorzitter van de Stichting Roosendaal 750 jaar, 
vragen vanuit de Commissie beantwoord. 
 
Tijdens de beraadslaging heeft burgemeester Niederer het volgende aangegeven: 
- De VVD-fractie wil weten welke activiteiten onder welk cluster vallen (begroting per activiteit).Er 

is toegezegd dat dit aan de raad zal worden verstrekt; 
- Er zal worden gekeken naar de mogelijkheid van projectie van een roos op de televisietoren, 

maar de burgemeester heeft hierbij wel nadrukkelijk aangegeven dat de gemeente niet de 
eigenaar van de televisietoren is; 

- De raad zal op de hoogte worden gehouden van de garantiestelling.  
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Dit Raadsvoorstel gaat als B-stuk door naar de raadsvergadering.  
 
 
De fractie van de VLP komt met een motie voor de legeskosten en kijkt nog naar de financiering 
(eventuele motie garantiestelling).  
 
De fractie van de Nieuwe Democraten gaat kijken naar een motie met betrekking tot de 
garantiestelling.  
 
De fractie van de Roosendaalse Lijst neemt dit stuk mee terug naar de fractie. Het is daarom voor 
nu een B-stuk.  
 
 
5b Raadsvoorstel Zienswijze 1e begrotingswijziging 2017 Belastingsamenwerking West-
Brabant 
De gemeente Roosendaal neemt deel in de gemeenschappelijke regeling Belastingsamenwerking 
West-Brabant (BWB). Het Algemeen Bestuur van de BWB heeft de eerste begrotingswijziging 2017 
ingediend om de raad in de gelegenheid te stellen een zienswijze naar voren te brengen. Het 
college stelt de raad voor geen zienswijze in te dienen tegen de eerste begrotingswijziging van de 
BWB.  
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 
 
Vaststelling door het Algemeen Bestuur van de BWB staat gepland op 27 oktober 2017. Daarom is 
dit raadsvoorstel rechtstreeks als B-stuk op de agenda geplaatst, zonder agendering door fracties 
vooraf.  

 
Dit raadsvoorstel gaat als A-stuk door naar de raadsvergadering. 
 
De PvdA-fractie heeft aangegeven dat uitbreiding geen doel op zich moet zijn en dat 
belastingsamenwerking gericht is op efficiency, kostenbesparing en geld terug naar de burger. De 
PvdA-fractie wil de wethouder aansporen om dit als centraal credo te houden en verzoekt om grip 
hierop.  

 
 

5c Raadsvoorstel Bestemmingsplan Majoppeveld 
Met dit raadsvoorstel wordt beoogd de vaststelling van een nieuw bestemmingsplan voor het 
bedrijventerrein Majoppeveld, zodat daarmee weer een up-to-date planologische regeling tot stand 
wordt gebracht voor dit bedrijventerrein.  
Portefeuillehouder: wethouder Theunis 

 
De SP-fractie heeft in tweede termijn een tweetal vragen gesteld die de SP-fractie bij voorkeur 
schriftelijk beantwoord ziet.  
 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk door naar de raadsvergadering. 
 
De fractie van de Nieuwe Democraten overweegt een eigenstandige motie ten behoeve van een 
vrij liggend fietspad aan de Leemstraat.  
 
Voor de SP-fractie is dit een B-stuk. De SP-fractie wacht de schriftelijk nog te beantwoorden vragen 
af. 

 
 

6. SLUITING 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur. 

 


